

Informacja

Od 1 stycznia 2024 wzrasta zasiłek stały

Po zmianach, począwszy od 1 stycznia 2024 roku zasiłek stały będzie ustalany w wysokości:

- w przypadku osoby samotnie gospodarującej – różnicy między kwotą stanowiącą 130% kryterium dochodowego osoby samotnie gospodarującej a dochodem tej osoby, z tym że kwota zasiłku nie może być wyższa niż 1000 zł miesięcznie;
- w przypadku osoby w rodzinie – różnicy między kwotą stanowiącą 130% kryterium dochodowego na osobę w rodzinie a dochodem na osobę w rodzinie.

Kwota zasiłku stałego nie może być niższa niż 100 zł miesięcznie.

Zmiana zasad ustalania zasiłków stałych spowoduje konieczność ponownego przeliczenia wysokości przysługującego zasiłku.

Pozostałe przepisy, w tym zasady przyznawania zasiłku stałego nie ulegają zmianie.

Przypominamy więc, że zasiłek stały przysługuje pełnoletniej osobie samotnie gospodarującej/ pełnoletniej osobie pozostającej w rodzinie niezdolnej do pracy z powodu wieku lub całkowicie niezdolnej do pracy, jeżeli jej dochód jest niższy od kryterium dochodowego osoby samotnie gospodarującej/ dochód na osobę w rodzinie jest niższy od kryterium dochodowego na osobę w rodzinie.

Wysokość zasiłku stałego zależy od dochodu osoby lub rodziny

Zmiana wynika z ustawy z dnia 28 lipca 2023r. o zmianie ustawy o pomocy społecznej oraz niektórych innych ustaw
